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zwrócili się do mnie mieszkańcy Spółdzielni Mieszkaniowej “Marokańska” z prośbą o interwncje z powodu złego stanu ulic: Marokańskiej, Libijskiej i Algierskiej, które od ponad 30 lat nie były remontowane.
Przez wiele lat z uwagi na dobudowywanie nowych etapów tego osiedla, na tych ulicach prowadzone były różnego rodzaju modetnizacje instalacji znjdującej się w ziemi. Często występowały awarie przewodów elektrycznych, światłowodów, rur wodociągowych oraz gazowych co wiązało się z częstym niszczeniem nawierzchni w celu usunięcia awarii lub wykonania przytacza.
Po wykonaniu w/w prac rozkopana jezdnia była zasypywana piachem i częściowo uzupełniany asfalt co spowodowało liczne dalsze pęknięcia asfaltu, zapadanie się części jezdni a w konsekwencji niszczenie nawierzcni w/w ulic. Po mimo, iż mieszkańcy dbają o te ulice w chwili obecnej są one bardzo zniszczone z wieloma pęknięciami, dziurami i bardzo nierówne.
Biorąc pod uwagę powyższe proszę Pana Burmistrza o przeprowadzenie remontu w/w ulic, a jeśli nie jest możliwe wykonanie tego w roku 2019 to proszę o ujęcie tych inwestycji w planie finansowym na kolejne lata aby przeprowadzenie remontu w/w ulic było możliwe.
W załączeniu lista mieszkańców w imieniu, których występuję.file_3.jpg
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